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На обложке – Освещение улицы Оперы в Париже свечами П.Н. Яблочкова, 
1878 г.  Гравюра Ж.-Д. Фера. Источник: Figuier L. Les Nouvelles Conquêtes 
de la science. L’Électricité. Paris: Librairie illustrée, 1884, 644 p. 
Освещение было проведено во время Всемирной выставки в Париже 5 мая 
1878 г. Каждый вечер на улицу Оперы стекались толпы людей посмотреть 
на это зрелище. Многие уже видели электрический свет, но так, чтобы де-
сятки ламп осветили улицу протяженностью более 800 метров... Такого 
в человеческой истории еще не было. Это событие стало исходной точкой 
в создании новой электрической отрасли.

On the Cover is Lighting of the Opera Street in Paris with candles by P.N. Yabloch-
kov in 1878. Engraving by Jules-Descartes Férat. Source: Figuier L. Les Nouvelles 
Conquêtes de la science. L’Électricité. Paris: Librairie illustrée, 1884, 644 p.
The lighting was carried out during the World's Fair in Paris on May 5, 1878. 
Every evening crowds of people fl ocked to the Opera Street to see this spectacle. 
Many have already seen electric light, but in such a way that dozens of lamps 
illuminated a street with a length of more than 800 meters... There has never 
been such a thing in human history. This event became the starting point in the 
creation of a new electric industry.
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